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7. juli 2018 
 
Tak for muligheden for at kommentere på jeres notat vedr. programmet for det indre marked under EU’s 
finansielle rammer. 
 
DSK kan selvfølgelig støtte målsætningen om bl.a. et højt sundhedsniveau i hele fødevarekæden samt et 
effektivt og velfungerende indre marked. 
 
Vi kunne dog godt have tænkt os, at det tydeligere fremgik af notatet, hvilke konkrete initiativer, der vil 
bidrage til dette. Vi har på en telefonisk forespørgsel ikke kunnet få yderligere oplysninger om dette. Ej 
heller har vi kunnet få oplyst, hvilke administrative lettelser for erhvervslivet, der tales om i afsnittet 
”samfundsmæssige konsekvenser”. Det ville især interessere os at høre, hvad der ligger i ”administrative 
lettelser i relation fx dokumentation i forbindelse med kontrol af regelefterlevelse på fødevareområdet” 
nævnt i samme afsnit. Vi er ikke forvænt med, at EU bidrager til administrative lettelser på 
fødevareområdet, på trods af at vi har peget på mulige områder ved flere at de senere års ministerielle 
”projekter” om dette emne. 
 
Der skal ifølge notatet bruges 1.680 mio euro på fødevareområdet, så det skulle der jo gerne komme noget 
konkret ud af.   Link til notat.  
 
Vi modtager gerne efterfølgende mere info om sagen. 
 
 
Med venlig hilsen 
 
Kirsten Jacobsen 
Seniorkonsulent, cand. brom 
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